

#	Indicativul standardului moldovenesc	Titlul standardului în limba română	Titlul standardului în limba rusă	Titlul standardului în limba engleză	Data adoptării standardului	Indicativul standardului european preluat	ICS1	ICS2	ICS3	Indicativul standardului moldovenesc înlocuit	Data din care se anulează standardul înlocuit
1	SM EN 17206:2020	Tehnologie pentru industria de divertisment. Echipamente pentru scene și alte zone de producție. Cerințe și inspecții referitoare la securitate	Технологии индустрии развлечений. Оборудование для сцен и других аппаратно-студийных участков. Требования безопасности и проверки	Entertainment technology. Machinery for stages and other production areas. Safety requirements and inspections	16.11.2020	EN 17206:2020	97.200.10			SM CWA 15902-1:2019	30.11.2020
2	SM CEN/TS 17288:2020	Informatică medicală. Rezumatul internațional al fișei medicale a pacientului. Linii directoare pentru implementare în Europa	Медицинская информатика. Международный анамнез пациента. Руководство по применению в Европе.	Health informatics. The International Patient Summary. Guideline for European Implementation	16.11.2020	CEN/TS 17288:2020	35.240.80				
3	SM EN 17319:2020	Aplicații feroviare. Infrastructură. Cerințe de performanță pentru sistemele de fixare a șinelor pentru tramvaie	Железные дороги. Инфраструктура. Требования к эксплуатационным характеристикам систем рельсовых креплений для трамвайных путей	Railway applications. Infrastructure. Performance requirements of rail fastening systems for tramways	16.11.2020	EN 17319:2020	45.140	93.100			

4	SM EN 17323:2020	Geosintetice. Determinarea proprietăților de tracțiune ale barierelor geosintetice polimerice	Геосинтетика. Определение прочности на растяжение полимерных геосинтетических барьеров	Geosynthetics. Determination of tensile properties of Polymeric Geosynthetic Barriers	16.11.2020	EN 17323:2020	59.080.70				
5	SM EN 17324:2020	Pardoseli pentru activități sportive. Metodă de încercare pentru determinarea rezistenței la oboseală dinamică a acoperirilor amortizoare de șocuri și a pardoselilor sportive	Поверхности для спортивных площадок. Метод испытания для определения сопротивления динамической усталости амортизационных подушек и спортивных поверхностей	Surfaces for sports areas. Test method for the determination of the resistance to dynamic fatigue of shock pads and sports surfaces	16.11.2020	EN 17324:2020	97.220.10				
6	SM EN 17326:2020	Pardoseli pentru activități sportive. Determinarea stabilității dimensionale a acoperirilor amortizoare de șocuri utilizate în sistemele de pardoseli sportive	Поверхности для спортивных площадок. Определение размерной стабильности амортизационных подушек, используемых в спортивных системах	Surfaces for sports areas. Determination of dimensional stability of shock pads used within sports systems	16.11.2020	EN 17326:2020	97.220.10				

7	SM EN 17346:2020	Aer înconjurător. Metodă standardizată pentru determinarea concentrației de amoniac prin eșantionare prin difuzie	Воздух окружающий. Стандартный метод определения концентрации аммиака с помощью диффузионных пробоотборников	Ambient air. Standard method for the determination of the concentration of ammonia using diffusive samplers	16.11.2020	EN 17346:2020	13.040.20				
8	SM EN 17389:2020	Emisii de la surse staționare. Proceduri de asigurare a calității și de control al calității pentru analizoarele automate pentru monitorizarea sistemelor de colectare a prafului	Выбросы стационарных источников. Процедуры обеспечения и контроля качества для автоматических мониторов обеспыливающих установок	Stationary source emissions. Quality assurance and quality control procedures for automated dust arrestment plant monitors	16.11.2020	EN 17389:2020	13.040.40				
9	SM EN 17406:2020	Clasificarea utilizării bicicletelor	Классификация использования велосипедов	Classification for bicycles usage	16.11.2020	EN 17406:2020	43.150				
10	SM EN 17409:2020	Pardoseli pentru activități sportive. Cod de practică pentru eșantionarea materialelor de umplură utilizate în suprafețele de gazon sintetic	Поверхности для спортивных площадок. Свод практических правил по отбору образцов наполнителей для искусственных газонов	Surfaces for sports areas. Code of practice for the sampling of performance infills used within synthetic turf surfaces	16.11.2020	EN 17409:2020	97.220.10				

11	SM CEN/TS 17457:2020	Servicii poștale. Sisteme digitale de deschidere și închidere, a compartimentelor pentru colete, conectate opțional la rețea online, pentru uz casnic, cu acces gratuit pentru operatorii de distribuție și retragere a coletelor și pentru consumatori	Услуги почтовые. Системы открывания и закрывания тары для посылок цифровые, с возможностью подключения к сети Интернет, для домашнего использования с бесплатным доступом для операторов доставки и приема посылок, и потребителей	Postal services. Digital, optional online connected, opening and closing systems for parcel receptacles for home use with free access for the delivery and collection operators and consumers	16.11.2020	CEN/TS 17457:2020	03.240	35.240.69			
12	SM CEN/TS 17466:2020	Sisteme inteligente de transport. ITS urban. Interfețe de comunicare și profiluri pentru gestionarea traficului	Системы транспортные интеллектуальные. Городские ИТС. Интерфейсы передачи данных и профили для управления дорожным движением	Intelligent transport systems. Urban ITS. Communication interfaces and profiles for traffic management	16.11.2020	CEN/TS 17466:2020	35.240.60				
13	SM CEN/TS 17470:2020	Model de serviciu de alarme pentru îngrijire socială	Сервисная модель аварийной сигнализации социальной помощи	Service model for social care alarms	16.11.2020	CEN/TS 17470:2020	03.080.30	13.320			

14	SM EN ISO 17512-1:2020	Calitatea solului. Încercare de evitare pentru determinarea calității solurilor și a efectelor produselor chimice asupra comportamentului. Partea 1: Încercare cu viermi de pământ ( <i>Eisenia fetida</i> and <i>Eisenia andrei</i> )	Качество почвы. Испытание на реакцию избегания для определения качества почв и воздействий химикатов на поведение. Часть 1: Испытание с земляными червями ( <i>Eisenia fetida</i> и <i>Eisenia andrei</i> )	Soil quality. Avoidance test for determining the quality of soils and effects of chemicals on behaviour. Part 1: Test with earthworms ( <i>Eisenia fetida</i> and <i>Eisenia andrei</i> )	16.11.2020	EN ISO 17512-1:2020	13.080.30				
15	SM EN ISO 17512-2:2020	Calitatea solului. Încercare de evitare pentru determinarea calității solurilor și a efectelor produselor chimice asupra comportamentului. Partea 2: Încercare cu colembolae ( <i>Folsomia candida</i> )	Качество почвы. Испытание на реакцию избегания для определения качества почв и воздействий химикатов на поведение. Часть 2: Испытание с коллемболами ( <i>Folsomia candida</i> )	Soil quality. Avoidance test for determining the quality of soils and effects of chemicals on behaviour. Part 2: Test with collembolans ( <i>Folsomia candida</i> )	16.11.2020	EN ISO 17512-2:2020	13.080.30				